

**No. 51793\***

---

**Federal Republic of Germany  
and  
Togo**

**Framework Agreement concerning the secondment of development workers from the German Development Service (Service des Volontaires Allemands) between the Government of the Federal Republic of Germany and the Government of the Togolese Republic. Lomé, 28 August 1968**

**Entry into force:** *28 August 1968 by signature, in accordance with article 9*

**Authentic texts:** *French and German*

**Registration with the Secretariat of the United Nations:** *Germany, 31 March 2014*

*\*No UNTS volume number has yet been determined for this record. Not published in print, in accordance with article 12(2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended.*

---

**République fédérale d'Allemagne  
et  
Togo**

**Accord-cadre sur l'envoi des volontaires du Service des Volontaires Allemands (Deutscher Entwicklungsdienst) entre le Gouvernement de la République fédérale d'Allemagne et le Gouvernement de la République togolaise. Lomé, 28 août 1968**

**Entrée en vigueur :** *28 août 1968 par signature, conformément à l'article 9*

**Textes authentiques :** *français et allemand*

**Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :** *Allemagne, 31 mars 2014*

*\*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier. Non disponible en version imprimée, conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé.*